



<b>Subject:</b> Bestyrelsesmøde november 2020	<b>Date of meeting:</b> 07. nov 2020	<b>Page</b> 1/4
<b>Issued by:</b> Sabine Simonsen	<b>Date of issue:</b> 07. nov 2020	<b>Meeting place</b> København
<b>Participants: YODAs Bestyrelse</b>		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
16:00-16:15	1.0	<p><b>Formalia</b></p> <p>Valg af dirigent og referent</p> <p>Referent: Casper</p> <p>Dirigent: Sabine, som er småfuld</p>	FU
16:15-18:00	2.0	<p><b>Siden sidst</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Præsentation af nye bestyrelse</li> </ul> <p>Gennemgået ved formand. Kampvalg om flere poster, hvilket er meget positivt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 5-års plan</li> </ul> <p>Tentativ plan lagt I årsrapport.</p> <p>Prioriteret ordning;</p> <p>Repræsentant i fagekspertgrupperne. Aktuelt har vi</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Liv Vesterby i skulder-albue (DSSAK)</li> <li>2. Anne Mørup i allo (DSHK)</li> </ol> <p>Vi mangler i:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. DOT</li> <li>2. Infektion (DOI)</li> <li>3. Tumor (DSG (tæller måske ikke?))</li> <li>4. Hånd (DSHF)</li> <li>5. Idræt (SAKS (/DIMS))</li> <li>6. Børneortopædi (DPOS)</li> <li>7. Ryg og ryg</li> <li>8. Fod-ankel (DFAS)</li> </ol> <p>Paul er tovholder og får hjælp af Cæcilie og Casper til at række ud. Kan evt. række ud til Anne Mørup og/eller Liv mhp. stillingsbeskrivelse og hvad de har kunnet bidrage med. Vi vil gerne høre tilbage fra medlemmerne, der er ude i de fagspecifikke grupper.</p> <p>Det ville også være en oplagt måde at få YODA til at hjælpe med rekruttering/reklame for de forskellige fagområder.</p> <p>Vi laver en beskrivelse af postens funktioner og sender rundt til intern godkendelse.</p>	FU



<b>Subject:</b> Bestyrelsesmøde november 2020	<b>Date of meeting:</b> 07. nov 2020	<b>Page</b> 2/4
<b>Issued by:</b> Sabine Simonsen	<b>Date of issue:</b> 07. nov 2020	<b>Meeting place</b> København
<b>Participants: YODAs Bestyrelse</b>		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"> <li>- YODA-repræsentant i DOS-bestyrelse. Sabine vil gå til DOS. Vi overvejer at få vores pladser i subspecialerne på plads inden vi forsøger at få vores bestyrelsespost i DOS.</li> <li>- Hvordan når vi lægerne i Syd og Nord? Kurser, socialt, webinars? Der er ledige introstillinger i nord – kan YODA hjælpe? I nord er skadestuen en del af akutmodtagelsesspecialet og de mangler derfor incitament til at vælge ort.kir. Der er et stort rekrutteringsproblem i region Nord.  Århus har ledige introstillinger; vi vil gerne som bestyrelse komme med et skriftligt forslag til ændringer i afdelingsstruktur for at gøre afdelingen attraktiv. Vi kan skrive, hvad vi gerne vil bidrage med og skrive til den respektive afdelings UAO, UKYL, ledende overlæge og uddannelsesrådets PKL.  <b>Vi tager dette på næste måned. Anne forsøger at afklare forskelle på de gode og dårlige afdelinger i nord og skrive disse ned.</b></li> <li>- Mål for 2021  Ovenstående; DOS-bestyrelse, subspecialer, rekruttering i Nord og Syd.  Liste over UKYL'er? Annie vil slås for det.</li> <li>- Mødedatoer 2021  Onsdag 3/2-2021 i Odense kl. 17.30. ALLE SKAL HAVE FRI 6., 7. og 8. MAJ.  Tirsdag 31/8 kl 17.30 i Odense  GF til DOS sidste uge i oktober.  Lørdag 20/11 i Kbh som julefrokost/heldagsarrangement.</li> </ul>	
	<b>2.1</b>	<p><b><u>Forårsmøde</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Afbestillingsgebyr fra Svendbord, som kan rende og hoppe.</li> <li>- Vi kan melde afbud til og med 7. april. Skal så være hos dem de næste 2 år.</li> </ul>	<b>Cæcilie</b>



<b>Subject:</b> Bestyrelsesmøde november 2020	<b>Date of meeting:</b> 07. nov 2020	<b>Page</b> 3/4
<b>Issued by:</b> Sabine Simonsen	<b>Date of issue:</b> 07. nov 2020	<b>Meeting place</b> København
<b>Participants: YODAs Bestyrelse</b>		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
	<b>2.2</b>	<p><b><u>Regionerne</u></b></p> <p>SYD: ØST: NORD: Specialernes dag bliver online og der arbejdes på indhold. Deadline 11/11.</p> <p>Kursus i kirurgiske adgange til januar i Århus. Aktuelt stadig ledige pladser. -&gt; 4 kadavere, planlagt 16 pladser. COVID-19 stadig en potentiel udfordring. Det skal afklares om kadaverprisen skal betales ved udskydelse af kursus.</p> <p>Sociale arrangementer er stadig ikke til at planlægge grundet COVID.</p>	<p>Kia Anna Anne</p>
18:00-18:45	<b>2.3</b>	<p><b><u>Forskningsudvalget</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Arbejdet med postersession er i gang</li> <li>- Webinar i foråret</li> </ul>	Salameh
	<b>2.4</b>	<p><b><u>Uddannelsesudvalget</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Interview af gyldne YODA – hjælp (Anne)</li> <li>- Sabine skriver at Casper D og Ahmed har fået posterne som HU-repræsentant.</li> </ul>	Casper
	<b>2.5</b>	<p><b><u>Kursusudvalget</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der afholdes et ekstra suturkursus som pukkelafrvikling grundet COVID. Der kan evt. blive behov for yderligere et kursus.</li> </ul>	Annie
	<b>2.6</b>	<p><b><u>Web og nyhedsbrev</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nyhedsbrev for nov.</li> </ul> <p>Novemberryhedsbrev; præsentation af ny bestyrelse. Beretning/vision ved formand.</p> <p>Fast deadline bliver 15. I hver måned.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fremtidens nyhedsbreve</li> </ul> <p>Evt et lidt mere omfattende/indholdsrigt nyhedsbrev x1/kvartal. Herefter: Aktiviteter i kommende kvartal.</p> <p>Sidste måned i kvartal; "Kloge Åge" – månedens artikel valgt ved professor/phD/postdoc</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opdatering af hjemmeside</li> </ul>	



<b>Subject:</b> Bestyrelsesmøde november 2020	<b>Date of meeting:</b> 07. nov 2020	<b>Page</b> 4/4
<b>Issued by:</b> Sabine Simonsen	<b>Date of issue:</b> 07. nov 2020	<b>Meeting place</b> København
<b>Participants: YODAs Bestyrelse</b>		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<p>Sabine laver et skriv om ny struktur for nyhedsbrevet fremover</p> <p>Yderligere forslag til nyhedsbrev:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Info fra YODAs repræsentanter i specialebestyrelserne</li> <li>- Nyt fra de forskellige udvalg (siden sidst, nye kurser...)</li> </ul> <p>Fremadrettet uploader webansvarlig referater fra bestyrelsesmøder, GF, opdaterer nyheder/bestyrelsesmedlemmer.</p> <p>Webansvarlig opretter kurser, men kursusarrangør skriver alt om indhold, pris, antal pladser osv.</p>	
18:45-19:00	3.0	<p><b><u>Evt.</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Afstemning om pladser som HU-repræsentant og som repræsentant i fagekspertgrupperne skal foregå anonymt. <u>Dette bør indskrives i vores vedtægter.</u></li> <li>- HU-læger har efterspurgt arrangementer/kursister rettet mod HU-læger og udelukkende for kursister. Kan de specialespecifikke grupper involveres?</li> <li>- Konkurrence om flest deltagende fase 3'ere til forårsmødet?</li> <li>- Regnskabet mangler at underskrives fra nogle bestyrelsesmedlemmer.</li> <li>- I forbindelse med tilbagebetaling anbefales "intern kontrol" Vi vedtager enstemmigt, at kasseren varetager tilbagebetaling egenhændigt.</li> <li>- Vi bliver momspligtige hvis vi modtager over 50.000 fra industrien.</li> </ul>	